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INTERPELACJA 38/2010  

W sprawie sprzedaŜy lokalu uŜytkowego w nieruchomości na ulicy Sadowej 11 

Szanowny Panie Prezydencie 
 
 
Na dyŜur radnego zgłosił się do mnie p. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] , najemca lokalu uŜytkowego przy ulicy 

Sadowej 11 . Z informacji mieszkańca wynika ,Ŝe w 2004 roku złoŜył wniosek o 
sprzedaŜ lokalu uŜytkowego , wielokrotnie ponawiając wniosek i do dziś sprawa nie 
została załatwiona . 
Uprzejmie proszę o informację , na jakim etapie jest załatwiany powyŜszy wniosek , 
jakie są problemy , jakie moŜliwe rozwiązania i kiedy to moŜe nastąpić . 
Z powaŜaniem 

Bogusław Ko śmider  
Kraków 26 maja  2010 

 


